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                  Husie 

 

 

 

Protokoll nr 8 2023 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2023-11-24 
 

 

 

 

Närvarande: 87 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande Bengt Sjöholm informerade om nödutgångarna, 

hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

Därefter följde allsång till musik av Gun Bäckman. 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Ordföranden informerade om att föregående mötesprotokoll 

finns på vår hemsida under rubriken ”Om oss”. Protokollet 

fastställdes av mötet. 

 

§ 4 Nya medlemmar: 2 nya medlemmar anmälda: Kerstin Ennet och Tommy 

Magnusson.  

Totalt antal medlemmar är för närvarande 602 personer. 

 

§ 5 Samorganisationen: Café seniorerna på Porslinsgatan 3 bjuder på julquiz, glögg 

och pepparkakor den 7 december mellan kl. 13.00 - 14.30. 

Kom och sjung in julen tillsammans med Pernilla Södergren. 

 Föranmälan behövs till telefonnummer 040–77540. 

§ 6 Budget och verksamhetsplan Ordförande Bengt Sjöholm föredrog Verksamhetsplan 2024. 

Verksamhetsplanen gicks igenom rubriksvis. Förslaget var 

utdelat före mötet och kommer att finnas på vår hemsida (Om 

oss). 

 

Ordförande Bengt Sjöholm föredrog Budget för 2024. 

Handlingarna var utdelade före mötet och kommer att finnas 

på vår hemsida (Om oss). 

Bengt informerade att budget 2024 med ett budgeterat 

underskott på 98 500 kr måste vara en engångsföreteelse. På 

grund av att föreningen haft en god ekonomi i många år så har 

vi satsat på subventioner av olika evenemang och våra 

medlemsmöten. Då vi nu förmodas köpa in tjänst för 

bokföringen så rusar kostnaderna. Med lagd budget förväntas 

föreningen ha 350 000 kr på bank vid utgången av år 2024 

vilket fortfarande är en bra ekonomi för en förening av vår 
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storleksordning. En förening med 600 medlemmar bör ha en 

reserv på minst 60 000 kr. 

 

Mötet beslöt att godkänna Verksamhetsplan och Budget för 

2024. 

 

På fråga från medlem svarades att medlemsavgiften beslöts 

vara oförändrad 310 kr på medlemsmötet den 1 september i år. 

. 

§ 7 PRO Husie: 

 

Efterlyser medlemmar till styrelsen. 

Föreningen behöver frivilliga till styrelsen, revisorerna och 

valberedningen.  

 

 Pensionärsrådet: Birgitta Hultgren informerade. 

Birgitta rapporterade från årskonferensen den 24 oktober i 

Centrala Pensionärsrådet. 

 

Ojämlik äldreomsorg. 

Det finns stora omotiverade skillnader i biståndet till äldre i 

Malmö. Behovet är inte alltid det som avgör vilken hjälp man 

får. Äldreomsorgen är inte jämlik. 

Det visar den analys av biståndsinsatser, som Hälsa-, vård- 

och omsorgsförvaltningen gjort. Den redovisades på Centrala 

Pensionärsrådet nyligen. 

Analysen bygger på en genomgång av vilka som fått bistånd 

de senaste åren och visar, att ålder och kön, utbildning, 

ekonomi, ensam eller par, boendet, var i staden och bakgrund 

(var man är född) påverkar om man beviljas hemtjänst och att 

vissa får mer bistånd än andra. 

Resultatet är en klar fingervisning på att äldres livsvillkor i 

dagens Malmö inte är jämlika och socialt hållbara. Det ger 

sämre livskvalitet och sämre hälsa. 

 

PRO:s almanacka kan beställas på mötet idag och kommer att 

delas på januarimötet. 

 

 Glöm inte vår hemsida www.pro.se/husie och facebook 

Under tiden fram till nästa medlemsmöte i januari kommer vår 

hemsida och facebook att hållas uppdaterade med nyheter så 

gå in där så att ni själva är uppdaterade. 

 

Vårprogrammet -24 översändes till er i december 

Programmet är färdigt och kommer att distribueras till 

medlemmarna i december. 

 

 Nästa möte 26/1 

Den 26 januari blir nästa medlemsmöte då Linda Lundquist 

underhåller med ett potpurri av allsång, country och 

populärmusik. 

 

http://www.pro.se/husie
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§ 8 Övriga frågor: Inga övriga frågor för dagen 

 

§ 9 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat samt önskade medlemmarna  

God Jul och Gott Nytt År. 

 

Efter mötet blev det dragning på lotteriet.  

Smörgåsar serverades och Lasse Sigfridsson underhöll oss 

med fin musik från hans karriär i Lasse Stefans och sin 

solokarriär. Framträdandet blev mycket uppskattat. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Bengt Sjöholm 

  

  

 


